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Írásbeli kérdés

„Valóban várható hatékonyságnövelés, ha csökken a hadkiegészítő parancsnokságok száma?"
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Szekeres Imre honvédelmi miniszter
úrhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A 2118/2006. (VI.30.) Korm. határozat 4 . b) pontja kilátásba helyezi a fővárosi és megyei
hadkiegészítő parancsnokságok regionalizálását két központ kialakításával . E lakonikus leírásból nem
derül ki, hogy a két központ alárendeltségében maradnak-e megyei kirendeltségek, és ha igen, hol,
milyen feladatkörrel?

Az elmúlt kormányzati ciklusban a hadkiegészítő parancsnokságokat átszervezték, létszámukat
jelentősen csökkentették. A jelenleg meglévő feladataik feszített munkavégzést igényelnek. Ismert,
hogy békeidejű feladataik között szerepel a nyugdíjas katonák gondozása, az elhalálozott
nyugállományú katonák temetése, a toborzás, a hadkötelesek, illetve a potenciális hadkötelesek
nyilvántartása, törvényben nevesített minősített időszakokban pedig a tartalékosok behívása és a
sorozás .

Kérdezem a Miniszter úrtól :

1 . Milyen struktúrát képzelnek el a két központos hadkiegészítő parancsnokságoknak? Hol
lennének a székhelyeik?

2. Hány fő nyugdíjas katonát tartanak nyilván a hadkiegészítő parancsnokságoknál?
3 . Szándékoznak-e toborzó irodákat nyitni a hadkiegészítő parancsnokságok számának

csökkentésével egyidejűleg?
4. Tervezik-e a hadkiegészítő parancsnokságok feladatainak csökkentését? Ha igen, melyek

ezek?
5 . Tervezik-e a hadkiegészítő parancsnokságok jelenlegi feladatai egy részének átcsoportosítását

más hivatalhoz? Ha igen, melyek ezek?
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